
Aan het bestuur van korfbalvereniging De Meeuwen  

Putten, 19-04-2023 

Geachte leden van het bestuur, ALV 

Zoals het in de statuten van de vereniging staat vermeld, zijn over het kalenderjaar 2022 
de financiële bescheiden door de kascommissie, aangesteld door de Algemene 
Ledenvergadering, gecontroleerd. 

Kascommissie (kc) 
De kascommissie bestond voor het kalenderjaar 2022 uit de volgende personen:  
Wouter van Zelderen & Jantina Tibbesma  

De controle is uitgevoerd door beide leden van de kascommissie in het bijzijn van 
penningmeester Rudie van Emous op donderdag 30 maart 2023. 
De financiële stukken die zijn gecontroleerd omvatten:  

• De financiële administratie over 2022; 
• De balans per 31 december 2022 inclusief toelichting;  
• De staat van baten en lasten over 2022 inclusief toelichting. 

Werkzaamheden 
De volgende werkzaamheden zijn door de kascommissie uitgevoerd: 

• De ontwikkelingen in de balansposities per 31 december 2022 ten opzichte van 
het voorgaande jaar zijn besproken met de penningmeester, 

• De ontwikkelingen in de staat van baten en lasten over 2022 ten opzichte van het 
voorgaande jaar en begroting 2022/2023 zijn besproken met de penningmeester, 

• De banksaldi, vorderingen en schulden per 31-12-2021 zijn aangesloten met de 
onderliggende bescheiden. 

Opvolging aanbevelingen en opmerkingen controle 2020 (nog open) 

1. Navraag bij de penningmeester over de negatieve scheidrechters boete leverde op 
dat dit een “positief” effect was van Covid 19. Structureel blijft dit een zorg en 
kostenpost. 

Opvolging: In 2021 is helemaal geen resultaat scheidsrechtersboete opgenomen, 
dit is correct gebleken, en ook in toekomstige jaren wordt er in de begroting 
rekening gehouden met geen resultaat voor de scheidsrechtersboete, met als 
reden dat wij andere verenigingen bereid hebben gevonden om voor ons vrijwillig 
dan wel tegen een zeer kleine vergoeding te willen fluiten. Hierdoor heeft de 
meeuwen geen scheidsrechterstekort voor de bond en dus ook geen boete meer. 

Opvolging aanbevelingen en opmerkingen controle 2021 

1. KC geeft aan dat contributiebijdrage terugloopt en adviseert bestuur om een 
analyse hierop te maken waaruit het ledenaantal richting de toekomst kan worden 
geprognotiseerd. Een eenvoudige aansluiting van de ledenaantallen naar de 
verantwoorde contributie omzet in het boekjaar is ook een wens.  

Opvolging: Gerealiseerd, een geavanceerde analyse toont aansluiting van de 
ledenaantallen naar de verantwoorde contributie omzet aan in het boekjaar 2022. 
Deze controle wordt ook uitgerold naar de toekomst toe. Het is echter niet goed 
te voorspellen wat de ledenaantallen zullen doen richting de toekomst toe. 
Geconcludeerd is dat het ledenaantal nu stabiel is en dat daling van de contributie 
op dit moment niet het grootste risico is voor de financiële gezondheid van de 
Meeuwen, daarom is besloten om verder geen conclusies te verbinden aan stijging 



dan wel daling van ledenaantallen en impact op de financiële situatie van de 
Meeuwen. 

2. KC uit haar zorgen over de minimale marge die de kantine dit jaar heeft 
opgeleverd. Naast contributie en sponsors is de kantine 1 van de 3 pijlers van 
structurele inkomstenbronnen van de vereniging. Penningmeester geeft 3 
oorzaken aan: Corona en als gevolg daarvan: incourante voorraad afboeken/
weggooien en de vaste lasten die wel gewoon doorlopen en bij lage omzet zwaar 
drukken op de marge. Vanaf 2022 zou de kantine marge weer beter moeten 
worden en de penningmeester heeft dit ook (voorzichtig) weer opgenomen in de 
begroting. Daarnaast is ook een prijsverhoging in de kantine een reële optie. 

Opvolging: Doordat de prijzen in de kantine zijn verhoogd zie je een gezonde 
marge ontstaan in kalenderjaar 2022. Als extra onderzoek heeft de 
penningmeester ook gekeken of de digitale kassa administratie matcht met de 
vooraad, kosten en inkomsten van de kantineverkoop. Uit deze analyse is 
vastgesteld dat dit nagenoeg aansluit waardoor geconcludeerd kan worden dat 
voor het jaar 2022 de mogelijkheid tot vervreemding van voorraad en/of onjuist 
kassagebruik niet of nauwelijks heeft plaatsgevonden. 

3. KC wil graag opmerken dat er een warme overdracht heeft plaatsgevonden tussen 
vorige en huidige penningmeester en dat dit voor zowel de nieuwe 
penningmeester als vereniging een goede zaak is. 

Zie opmerking 1 aanbevelingen en opmerkingen controle 2022 

4. Desgevraagd geeft de penningmeester aan dat er contact is geweest tussen hem 
en de Stichting Sportaccommodatie de Meeuwen met betrekking tot diverse zaken 
waaronder huur van de kantine. Het contact zal intensief blijven mede ook 
ingegeven door de op stapel staande ontwikkelingen rondom de 
sportaccommodatie van de Meeuwen, waarbij ook financiën een belangrijke rol 
zullen spelen. 

Opvolging: Net zoals vorig jaar is ook in het jaar 2022 het contact tussen 
penningmeester en Stichting Sportaccomodatie de Meeuwen intensief gebleven.  

Aanbevelingen en opmerkingen controle 2022 

1. KC wil graag opmerken als opvolging op de opmerking van vorig jaar 2021 dat er 
een warme overdracht plaats vond tussen vorige en huidige penningmeester, dat 
ook dit jaar de penningmeester zijn reguliere werkzaamheden uiterst zorgvuldig 
heeft uitgevoerd en dat hij naast het reguliere werk ook erg veel tijd gestoken 
heeft in extra analyses voor de club.  

2. De KC is erg te spreken over dat de penningmeester contact heeft met de 
Stichting Sportaccommodatie de Meeuwen met betrekking tot diverse zaken 
waaronder huur/eigendom opbrengsten van de kantine. Het contact zal intensief 
blijven mede ook gegeven de op stapel staande ontwikkelingen rondom de 
sportaccommodatie van de Meeuwen, waarbij ook de uitkomst van de 
onderhandelingen en impact hiervan op de financiën van de Meeuwen een erg 
belangrijke rol zullen spelen voor de financiële gezondheid van de Meeuwen.  

3. De KC adviseert de penningmeester om bij voorstellen voor belangrijke besluiten 
met betrekking tot de financiën de visie en identiteit van de Meeuwen mee te 
wegen. 



4. Er is gesproken over GDPR regelgeving, en security eisen rondom het sportlink 
systeem waarin de financiële en leden administratie in wordt verwerkt en ook de 
veiligheid rondom van distributie van persoonsgegevens en financiële data. Dit is 
echter niet alleen de verantwoordelijkheid van de penningmeester alleen. Daarom 
is besloten enkel een opmerking mee te nemen in het rapport. 

Conclusie 
Op basis van de verstrekte gegevens en de door de kascommissie uitgevoerde 
werkzaamheden, alsmede rekening houdend met de hiervoor gemaakte opmerkingen, 
komen wij tot de conclusie dat: 
• de balans per 31 december 2022, eindigend met een eigen vermogen van € 120.725  

(2021: € 116.865) en 
• de staat van baten en lasten over het jaar 2022, eindigend met een positief resultaat 

van € 3. 859 positief (2021: € 10.406 positief) op correcte wijze zijn opgesteld. 

Wij zijn van mening dat de penningmeester zijn taak op een accurate wijze opgepakt en 
uitgevoerd heeft, net zoals vorig jaar. Ook het doorvoeren van enkele 
professionaliseringsslagen, waaronder aanpassing meerjarenbegroting en extra analyses 
inzake kantine verkoop, aansluiting van de ledenaantallen naar de verantwoorde 
contributie wat ook gecontroleerd zal worden richting de toekomst stemt tot 
tevredenheid.  

Tijdens de controle zijn er enkele steekproeven gedaan waarbij gekeken is of de 
verantwoorde bedragen in de boekhouding aansluiten bij de onderliggende stukken en of 
betaalde bedragen zijn overgemaakt naar de banknummers zoals vermeld op de 
facturen. Daarbij is geconstateerd dat dit allemaal in orde was. 

De kascommissie adviseert daarom ook de ALV om decharge te verlenen aan het bestuur 
voor het gevoerde financiële beleid en de jaarrekening van 2022 goed te keuren. 

Met vriendelijke groet, 

Wouter van Zelderen 
Jantina Tibbesma 


